



亞洲殯儀及墓園博覽暨會議

Asia Funeral and Cemetery Expo and Conference

2017

16-18/5/2017

Hong Kong 香港

Pre-register Now for AFE2017 Splendid Concurrent Demonstrations!

AFE2017 同期示範活動精彩紛呈 馬上登記提前準備赴會！

Asia Funeral and Cemetery Expo & Conference 2017 will be held on 16 - 18 May at Hong Kong Exhibition and Convention Centre. Apart from the fruitful conference program, onsite demonstration including Florist Demonstration from Henan Huasiyuan Arts & Crafts Co., Ltd., Facial Reconstruction Form Demonstration and Funeral Beauty Make-Up from Taiwan Body Refinement Association, Korea Funeral Make-Up from Korea Funeral Make-up Association and Embalming Demonstration from Tallon Mortuary Specialist will also be held concurrently at AFE2017. [Click Here](#) and register now for your smooth visit!

亞洲殯儀及墓園博覽暨會議 AFE2017 將於 5 月 16 日至 18 日假香港會議展覽中心舉行。除了精彩的國際會議外，同期將舉行多場示範，包括河南花思源工藝品有限公司的花藝示範、台灣遺體美容修復協會的顏面重建技術及殯儀化妝示範、韓國殯儀化妝協會的韓國殯儀化妝示範以及 Tallon Mortuary Specialist 的防腐技術示範。[按此預先登記](#)為您的參觀做好準備！

Conference Highlight 會議焦點



Opportunities of the Green Burial Revolution and End-of-Life Planning Contract— Mr. Chien-Min Wu, Pre-Need Funeral Agreements Operational Assistant Manager, Won Ann Life Sciences Enterprise Organization, Taiwan

從綠色殯葬革命淺談生前契約之契機 – 萬安生命科技股份有限公司 契約服務部副理 吳建民先生 (台灣)

Wanan Life Group Contract Service Department was established in April 2015. Initiated the "Service driven Sales" promotional model grasping the consumption trend, the company enhanced the overall service satisfaction which conformed to the corporate philosophy, "Entrust Wanan everything will be at ease". Mr. Wu is a Bachelor of Applied Sociology and a Master of European Studies at Nanhua University. He is currently the Assistant Manager of the Contract Service Department of Wanan Life Group, a former project manager of Xinyi Housing. 萬安生命集團契約服務部於 2015 年 4 月成立。首創「服務帶動銷售」的推廣模式，無縫的作業模式能掌握消費者的需求與趨勢，更能提升整體服務滿意度，符合集團「託付萬安萬事心安」的理念。吳副理為南華大學應用社會學系學士及南華大學歐洲研究所碩士，他現職萬安生命集團契約服務部副理，曾任信義房屋專案經理人。

[CLICK HERE for Program Schedule 按此觀看大會會議議程](#)

Exhibitor at a glance 展商巡禮

Booth No. 展位號 : D27



Henan Huasiyuan Arts & Crafts Co., Ltd. is mainly specialized in artificial funeral flowers research, production and distribution. With 200 staffs in producing the high-end artificial and environmental friendly funeral and cemetery flowers, it provide one stop service for customers with high quality.

河南花思源工藝品有限公司是全國第一家專業從事殯葬模擬鮮花研發、生產及銷售為一體的新型殯葬用品公司。公司現有員工 200 人，主要研發生產新型環保模擬鮮花殯葬用品，包括殯葬及墓園高端模擬鮮花產品，為客戶提供高品質的一站式服務。

Call For Delegates 預登記參加會議

If you are interested to join Asia Pacific's Largest Convention for funeral & cemetery industry, please register at https://onlinereg.verticalexpo.com/#/en_gb/afe/

如有興趣參加亞太區最大型國際殯葬業年會，請即預先登記：
https://onlinereg.verticalexpo.com/#/zh_hk/afe/

[CLICK HERE to register](#)
按此立即預登記

Comprehensive and Valuable Platform for Knowledge and Innovation
Discover Funeral Trend and Opportunities at AFE

PRE-REGISTER FOR EXPO & CONFERENCE AT www.AsiaFuneralExpo.com

16- 18 May, 2017 at Hong Kong Convention and Exhibition Center